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Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D. 6. juni 2023 
 

Afholdes hos  Tidspunkt 

På Banen 
Lene Jørgensen står for mad 
Tak for mad Lene!! 

18.30-21.00 

1.  Godkendelse af referat fra 24. april 
(Vedhæftet) 

Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt 

3. Siden sidst 
a. Fællestur 14. maj 
b. Kristi Himmelfartstævne 18. maj 

Herunder også Cafeteria. 
c. Dyrskuetræning 23. majJ 
d. Kvadrilletræning og opvisning 

Roskilde. 
e. Registrering i CHR 
f. Ceecoach-anlæg  
g.  

 
a. Koneridetur i Fruerskov 

Det gik så fint. Vi havde fået særtilladelse til at 
ride i skoven og har fået mulighed for at købe 
en form for fælles ridekort, som kan bruges af 
flere. Det tager vi op i forbindelse med 
Juniorridelejr. (Ann B kontakter Kathrine). 

b. Det gik rigtig godt. 
Nyt stævneudvalg bestod opgaven. 
Der kunne med fordel laves en  
Det gik så fint med mad og Cafeterie - 
Tak til de frivillige i caféteriet!!! 

c. Underviser meldte fra til vores 
dyrskuetræning. Vi har returneret pengene til 
deltagerne. Tak til Helle Martensen – for at 
bidrage til at alle alligevel fik noget hjem!! 

d. Det gik helt ok -. Vi fortsætter det gode 
arbejde!!! 

e. CHR nr. på Stævnepladsen er: 137116 
f. De er klar til juniorlejr. 

 

4. Fra kassereren 
Status på økonomi og status på 
udarbejdelse af årshjul for økonomien– 
(med afsæt i tidligere årshjul) 
 

Udsat 
 
 
 
 
 
 

5. Stævner til næste år. Hvilke? Og hvilke 
datoer. 
Skal gerne koordineres med 
naboklubber. 
(Se mail til Sòl – lignende er også sendt 
til Geysir)  

Som afsæt har vi Kristi Himmelfart, Forårstölt, 
Oldsagsstævne og Gaman. Stævneudvalget afsøger 
muligheder for at afholde et stævne i en ridehal. 
Vi lægger også et træningsstævne ind. 
Kaffetölt lægges som vanligt i januar. 
Bestyrelsen opfordrer stævneudvalget til at afsøge 
muligheder for evt. at arrangere et åbent 
ungdomsstævne på Hedeland i samarbejde med andre 
sjællandske klubber. 
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6. Årsplan 
Herunder fastsættelse af:  
 

• Generalforsamling. 

• Hyggedag med ridning og grill 
for vores tovholdere og udvalg? 

• Åbent hus? 

• Medlemsmail vedr. ønsker eller 
forslag? 

 

 
 
Genralforsamling lægges d. 28. januar 2024. 
Ann Booker lokale. 
Caféterieudvalget står at arrangere mad. Vi starter 
med forkost kl. 13. og går derefter over til 
generalforsamling kl. 14.30 
 
Vi genovervejer initiativer i forhold til vores frivillige. 
 
Der udsendes en mail til medlemmerne i forhold til 
ønsker til aktiviteter. 
 
Vi kan evt. lægge åbent hus imellem Ktisti Himmelfart 
Stævnet og Skt. Hans til næste år. 
 
Undervisning - Jette og Lene ser på at få arrangeret 
undervisningsforløb næste forår. 
 
Ann arbejder videre med udarbejdelse af 
aktivitetsplan. 

7. Banen. 
Planter på volden 
Ovalbane 
Kvadrillespor 
Opvarmningsbane 
Træer bag klubhus 
Er der noget vi kan og skal søge 
økonomisk støtte til? 

 

Der er aftalt indhentning af bud på opretning af 
Ovalbanen.  
Kvadrillesporet rives op og jævnes i weekenden d. 10. 
og 11 juni – Eddie lægger opslag på FB og 
hjemmesiden om lukning af banen i weekenden.  
Ann B kontakter Pernille mhp. At få at få lagt det i 
kalenderen. 
Der ses på, hvad det kan koste at få rettet 
opvarmningsbanen op. 
Der arbejdes videre med yderligere tilplantning af 
volden.  

8. Salg af det grønne toilet 
De købere, der havde meldt sig, havde 
alligevel ikke mulighed for at afhente 
toilettet. 
Forslag: Det udbydes igen til en god pris 
til afhentning – hvem gør det? 

Toilettet lægges op til salg. V. Jette. 

9. Føltur 
Der er ikke fundet en afløser for 
tidligere arrangør. Hvordan gør vi det? 

Ann B – arbejder videre. 
Evt. udsættes til næste år. 

10. Ny mødedato og punkter til næste 
møde. (Ikke udtømmende) 

Onsdag d. 9. august.  Kl. 18.30 på banen 

11. Evt. Der rejstes forslag om at lave ”Frivilligveste” – som 
koordinatorerne kan have på til arrangementer. 
Tages på næste møde. 

 

Refernt: Ann 
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Evt. Afbud  

Til stede (Som udgangspunkt.): Eddie Madsen, Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, 

Lene Tanggård og suppleanter: Lene Kildegård Jensen, Ann Stilhoff og Lene Jørgensen. 


